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PROTOKÓŁ NR XXXIV/2017 

Sesji Rady Gminy Kobierzyce 

z dnia 21 grudnia 2017 roku 

 

XXXIV Sesję Rady Gminy otworzyła o godz.9.00  Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska. 

Obecni na Sali obrad: 

Radni wg listy obecności, 

Sołtysi wg listy obecności, 

Zastępca Wójta Gminy – Piotr Kopeć 

Sekretarz Gminy - Maria Wilk 

Skarbnik Gminy - Maria Prodeus 

Radca Prawny – Monika Pacholska 

Kierownik Referatu Dróg Transportu i Mienia Komunalnego-  Piotr Ligas 

 

Ad.1. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram XXXIV sesję Rady 

Gminy Kobierzyce. Na podstawie listy obecności stwierdzam, że Rada Gminy posiada qworum,  jest 

władna obradować i podejmować prawomocne uchwały.   

 

Ad.2. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Proszę państwa, zanim 

przedstawię porządek obrad, bardzo proszę o  dopisanie w punkcie 32 porządku obrad 

oświadczenie zawierające stanowisko Rady Gminy Kobierzyce w sprawie podejmowania działań 

przez Wójta Gminy Kobierzyce mających na celu poprawę bezpieczeństwa na terenie Gminy, które 

zostało przekazane państwu na komisji. Tym samym numeracja punktów kolejnych się 

zmieni. 

Zgodnie z paragrafem 32 statutu gminy, pytam o ewentualny wniosek o zmianę do porządku 

obrad.  

Brak uwag.  

Przystępujemy do przyjęcia porządku obrad. Kto z państwa jest za przyjęciem 

zaproponowanego porządku obrad wraz z ta autopoprawką proszę o podniesienie ręki. 
 

Stwierdzam, że porządek obrad przyjęto 10 głosami /10 obecnych i przedstawia się następująco; 

 

Porządek obrad 

1. Otwarcie XXXIV Sesji Rady Gminy. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z XXXIII Sesji Rady Gminy. 
4. Informacje Przewodniczącej Rady o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 
5. Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności. 
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6. Podjęcie uchwały w sprawie nie wygasania wydatków zamieszczonych w budżecie gminy na 

2017 rok. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu na rok 2018 –zgodnie z procedurą 

zawartą w § 9 Uchwały Rady Gminy Kobierzyce Nr XLVII/573/10. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Kobierzyce. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu części 

działki numer 123, obręb Bielany Wrocławskie, z przeznaczeniem na lokalizację tablicy reklamowej 

o pow. 10 m2, po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały XXXIII/613/17 Rady Gminy Kobierzyce z 

dnia 27 listopada 2017r. dotyczącej wyrażenia zgody na wniesienie nieruchomości w formie aportu do 

spółki pn. Kobierzyckie Przedsiębiorstwo Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. z siedzibą w 

Kobierzycach. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy ul. Brzoskwiniowej, Cytrynowej i Ogrodowej w 

środkowo-zachodniej części wsi Bielany Wrocławskie.  

12. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy ul. Cichej w południowo-zachodniej części wsi 

Bielany Wrocławskie.  

13. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenów zabudowy zagrodowej położonych przy ul. Żernickiej w południowej 

części obrębu Tyniec Mały .  

14. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego wzdłuż ul. Tynieckiej w północno-wschodniej części 

obrębu Biskupice Podgórne.  

15. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego pomiędzy ul. Rumiankową a ul. Borówkową w północno-

wschodniej części wsi Księginice.  

16. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy ul. Czystej w środkowo-wschodniej części obrębu 

Kobierzyce.  

17. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru drogi dojazdowej w środkowej części wsi Szczepankowice.  

18. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy ul. Wrocławskiej i Polnej w północno-zachodniej 

części wsi Tyniec nad Ślęzą.  

19. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru drogi ul. Kwiatowej w północnej części wsi Ślęza. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Racławice Wielkie. 

21. Podjęcie uchwały w sprawie odpowiedzi na wezwanie Pani Katarzyny Holak oraz 

Termast Sp. z o.o. do usunięcia naruszenia prawa. 

22. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy użyczenia 

na czas oznaczony do 3 lat lokalu użytkowego- świetlicy wiejskiej w Ślęzie przy ul. Głównej 

17. 

23. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy 

Kobierzyce na rok 2018. 

24. Przyjęcie planu pracy Komisji ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego na rok 2018. 

25. Przyjęcie planu pracy Komisji Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i 

Ochrony Środowiska na rok 2018. 

26. Przyjęcie planu pracy Komisji Użyteczności Publicznej na rok 2018. 
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27. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu po 

umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat /IKEA RETAIL/. 
28. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu po 

umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat /AB S.A. Magnice/. 
29. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu po umowie 

zawartej na czas oznaczony do 3 lat /Borsuk Łukasz/. 

30. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu po umowie 

zawartej na czas oznaczony do 3 lat /Koszykarski Klub Sportowy /. 
31. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu po umowie 

zawartej na czas oznaczony do 3 lat /Klub Piłki Ręcznej/. 
32. Oświadczenie zawierające stanowisko Rady Gminy Kobierzyce w sprawie podejmowania 

działań przez Wójta Gminy Kobierzyce mających na celu poprawę bezpieczeństwa na terenie Gminy. 

33. Interpelacje radnych. 
34. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach i poza sesją. 
35. Zapytania radnych i sołtysów. 
36. Wnioski i sprawy różne. 
37. Komunikaty Przewodniczącej. 

38. Zakończenie obrad.  
 

Ad.3. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Kto z państwa radnych jest za 

przyjęciem protokołu z XXXIII Sesji Rady Gminy? 

Za – 10 osób /z 10 radnych obecnych na posiedzeniu sesji 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że protokół został 

przyjęty. 

  

Ad.4. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Poinformowała o pismach, które 

wpłynęły do Biura Rady w okresie międzysesyjnym / załącznik nr 1/. 

Odczytała podziękowanie od Gminy Sulęczyno / załącznik nr 2/. 

 

Ad.5.  

Zastępca Wójta Piotr Kopeć  przedstawił sprawozdanie / załącznik nr 3/. 

W związku z kradzieżami na północy naszej gminy - Bielany Wrocławskie, Ślęza, Wysoka, Tyniec 

Mały, pan wójt zwołał 14 grudnia zebranie w Bielanach Wrocławskich. W zebraniu uczestniczyło 

około 300 osób. W zebraniu oprócz pana wójta uczestniczyły też służby mundurowe – Komendant 

Policji z Krzyków,  policjanci z naszego Posterunku. Podjęliśmy po tym spotkaniu pilne działania, 

czego efektem jest też przygotowane na dzisiaj oświadczenie. Głównym założeniem jest to, że chcemy  

spowodować wprowadzenie monitoringu profesjonalnego na terenie gminy. Monitoring wizyjny jest 

tematem nie tanim, jest tematem jeszcze  nie do końca przez nas rozpoznanym. Mieliśmy bardzo mało 

czasu żeby to rozpoznać. Spotkaliśmy się ze specjalistą w tym zakresie, przedstawił nam możliwości 

jakie są w tym zakresie. Sam monitoring jest  elementem bardzo inteligentnych rozwiązań. Wstępnie 
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Policja wyraziła wolę współpracy w tym zakresie. Monitoring, który tylko nagrywa jest o wiele 

gorszym rozwiązaniem niż monitoring, w którym ktoś na bieżąco ogląda. Ktoś nad tym monitoringiem 

musi czuwać. Trzeba zaprojektować to, wdrożyć, podpisać stosowne umowy z tym kto miałby tą wizję 

oglądać.  

 

Ad.6. 

Skarbnik Gminy Maria Prodeus omówiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska – ponieważ nie ma Przewodniczącego 

Komisji ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego oraz zastępcy – proszę Zastępcę Przewodniczącego 

Rady Gminy pana Henryka Łoposzko o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy Henryk Łoposzko: Komisja  Budżetowa pozytywnie 

zaopiniowała  projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 10 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

10 głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXXIV/629/17 w sprawie nie wygasania wydatków zamieszczonych w budżecie 

gminy na 2017 rok. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.7. 

Skarbnik Gminy Maria Prodeus omówiła projekt uchwały. Uzyskaliśmy pozytywną opinię 

Regionalnej Izby Obrachunkowej, jednak proszę o przyjęcie autopoprawek pana Wójta – omówiła 

autopoprawki. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Proszę Zastępcę Przewodniczącego 

Rady Gminy pana Henryka Łoposzko o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy Henryk Łoposzko: Komisja  Budżetowa pozytywnie 

zaopiniowała  projekt tej uchwały z autopoprawkami.  
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Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały z autopoprawkami. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały z autopoprawkami.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej  o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Dariusz Matuszewski: Komisja  Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały z autopoprawkami.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska : Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

Radny Adam Raś: Powstała nowa inwestycja – budowa monitoringu. Środki przeznaczone z 

przebudowy drogi Domasław - Bielany Wrocławskie. Czy za 300 000 zł w ogóle wykonamy tą 

inwestycję? Może lepiej zabrać z zadania z planem 3 000 000 zł. Wtedy się tego nawet nie odczuje. A 

tu pomniejszamy o połowę inwestycję. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć: My szukaliśmy rozwiązania bo bezwzględnie rozpoczęcie działań 

związanych z monitoringiem jest nieodzowne. Musieliśmy już zapewnić środki, nie mogliśmy czekać 

na przykład na sesję marcową. Jeśli chodzi o to,  skąd te pieniądze transformować, mieliśmy różne 

pomysły. Jeśli robimy przetarg na tą ulicę Dworcową, to ja muszę mieć całą kwotę zabezpieczoną w 

budżecie. Ale tutaj nie będziemy robili przetargu. Będzie tutaj wykonywana droga tak jak mamy drogę 

z terenowych funduszy, z przetargu już funkcjonującego czyli na stawkę za metr kwadratowy 

wykonanej drogi. I ta droga będzie wykonywana na pewno nie w marcu tylko w maju-czerwcu i tylko 

dlatego pozwoliliśmy sobie na „zapożyczenie” pieniędzy z tego miejsca.  

 

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 10 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

10 głosami „za”  podjęła uchwałę 

XXXIV/630/17 w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kobierzyce na rok 2018. 
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Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.8. 

Skarbnik Gminy Maria Prodeus omówiła projekt uchwały. Uzyskaliśmy pozytywną opinię 

Regionalnej Izby Obrachunkowej, jednak proszę o przyjęcie autopoprawek pana Wójta – omówiła 

autopoprawki. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Proszę Zastępcę Przewodniczącego 

Rady Gminy pana Henryka Łoposzko o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy Henryk Łoposzko: Komisja  Budżetowa pozytywnie 

zaopiniowała  projekt tej uchwały z autopoprawkami.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały z autopoprawkami. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały z autopoprawkami.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej  o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Dariusz Matuszewski: Komisja  Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały z autopoprawkami.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska : Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 10 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

10 głosami „za”  podjęła uchwałę 

XXXIV/631/17 w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Kobierzyce. 
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Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.9. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 10 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

10 głosami „za”  podjęła uchwałę 

XXXIV/632/17 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu części 

działki numer 123, obręb Bielany Wrocławskie, z przeznaczeniem na lokalizację tablicy 

reklamowej o pow. 10 m2, po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.10 

Skarbnik Gminy Maria Prodeus omówiła projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Proszę Zastępcę Przewodniczącego 

Rady Gminy pana Henryka Łoposzko o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy Henryk Łoposzko: Komisja  Budżetowa pozytywnie 

zaopiniowała  projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 
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Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 10 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

10 głosami „za”  podjęła uchwałę 

 

XXXIV/633/17 w sprawie zmiany uchwały XXXIII/613/17 Rady Gminy Kobierzyce z dnia 27 

listopada 2017r. dotyczącej wyrażenia zgody na wniesienie nieruchomości w formie aportu do 

spółki pn. Kobierzyckie Przedsiębiorstwo Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. z siedzibą w 

Kobierzycach. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

Ad.11. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa po obszernej dyskusji 

pozytywnie zaopiniowała  projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 10 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

10 głosami „za”  podjęła uchwałę 

 

XXXIV/634/17 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy ul. Brzoskwiniowej, Cytrynowej i Ogrodowej 

w środkowo-zachodniej części wsi Bielany Wrocławskie. 
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Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

Ad.12. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa po obszernej dyskusji 

pozytywnie zaopiniowała  projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 10 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

10 głosami „za”  podjęła uchwałę 

XXXIV/635/17 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy ul. Cichej w południowo-zachodniej części wsi 

Bielany Wrocławskie. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.13. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa po obszernej dyskusji 

pozytywnie zaopiniowała  projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  
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GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 10 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

10 głosami „za”  podjęła uchwałę 

XXXIV/636/17 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenów zabudowy zagrodowej położonych przy ul. Żernickiej w 

południowej części obrębu Tyniec Mały . 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

Ad.14. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa po obszernej dyskusji 

pozytywnie zaopiniowała  projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

Wyszedł radny Krzysztof Kmiecik 

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 9 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

9 głosami „za”  podjęła uchwałę 

XXXIV/637/17 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego wzdłuż ul. Tynieckiej w północno-wschodniej części 

obrębu Biskupice Podgórne. 
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Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

Wrócił na salę obrad Krzysztof Kmiecik. 

 

Ad.15. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa po obszernej dyskusji 

pozytywnie zaopiniowała  projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 10 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

10 głosami „za”  podjęła uchwałę 

XXXIV/638/17 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego pomiędzy ul. Rumiankową a ul. Borówkową w 

północno-wschodniej części wsi Księginice. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.16. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa po obszernej dyskusji 

pozytywnie zaopiniowała  projekt tej uchwały.  



 

12 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 10 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

10 głosami „za”  podjęła uchwałę 

 

XXXIV/639/17 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy ul. Czystej w środkowo-wschodniej części 

obrębu Kobierzyce. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.17. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa po obszernej dyskusji 

pozytywnie zaopiniowała  projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 10 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

10 głosami „za”  podjęła uchwałę 

XXXIV/640/17 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru drogi dojazdowej w środkowej części wsi Szczepankowice. 
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Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

  

Ad.18. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa po obszernej dyskusji 

pozytywnie zaopiniowała  projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 10 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

11 głosami „za”  podjęła uchwałę 

 

XXXIV/641/17 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy ul. Wrocławskiej i Polnej w północno-

zachodniej części wsi Tyniec nad Ślęzą. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

  

Ad.19. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa po obszernej dyskusji 

pozytywnie zaopiniowała  projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  
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GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 10 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

10 głosami „za”  podjęła uchwałę 

XXXIV/642/17 w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru drogi ul. Kwiatowej w północnej części wsi 

Ślęza. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.20. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa po obszernej dyskusji 

pozytywnie zaopiniowała  projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 10 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

10 głosami „za”  podjęła uchwałę 

XXXIV/643/17 w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Racławice Wielkie. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.21 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 
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Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa po obszernej dyskusji 

pozytywnie zaopiniowała  projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

Radny Czesław Stadnik: Czyli rozumiem, że wszystkie wymagania prawne zostały spełnione? 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka: Tak. Oczywiście. Być może 

właściciele pójdą dalej i zgłoszą się do SKO. 

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 10 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

10 głosami „za”  podjęła uchwałę 

XXXIV/644/17 w sprawie odpowiedzi na wezwanie Pani Katarzyny Holak oraz Termast 

Sp. z o.o. do usunięcia naruszenia prawa. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.22. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 
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Rada Gminy Kobierzyce w obecności 10 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

10 głosami „za”  podjęła uchwałę 

 

XXXIV/645/17 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

użyczenia na czas oznaczony do 3 lat lokalu użytkowego- świetlicy wiejskiej w 

Ślęzie przy ul. Głównej 17. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.23. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Dariusz Matuszewski omówił projekt uchwały  i przedstawił 

pozytywną opinię Komisji Rewizyjnej. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 10 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

10 głosami „za”  podjęła uchwałę 

XXXIV/646/17 w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy 

Kobierzyce na rok 2018. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

 

Ad.24. 

Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy Henryk Łoposzko: Komisja  Budżetowa pozytywnie 

zaopiniowała  projekt planu Komisji Budżetowej na rok 2018. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Czy ktoś ma uwagi do planu pracy? 

Kto z państwa jest za przyjęciem planu pracy Komisji Budżetowej na 2018? 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 10 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

10 głosami „za”  przyjęła plan pracy Komisji Budżetowej na 2018 /załącznik nr 4/. 
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Ad.25. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska 

Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  projekt planu Komisji na rok 

2018. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Czy ktoś ma uwagi do planu pracy? 

Kto z państwa jest za przyjęciem planu pracy Komisji Rolnictwa na 2018? 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 10 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

10 głosami „za”  przyjęła plan pracy Komisji Rolnictwa na 2018 /załącznik nr 5/. 

 

Ad.26. 

Przewodniczący Komisji Użyteczności Publicznej Czesław Stadnik: Komisja  Użyteczności 

Publicznej pozytywnie zaopiniowała  projekt planu Komisji na rok 2018. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Czy ktoś ma uwagi do planu pracy? 

Kto z państwa jest za przyjęciem planu pracy Komisji Użyteczności Publicznej na 2018? 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 10 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

10 głosami „za”  przyjęła plan pracy Komisji Użyteczności Publicznej na 2018 /załącznik nr 6/. 

 

Ad.27. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć omówił projekty uchwał dotyczące wynajmu obiektu Hali 

Widowiskowej w  Kobierzycach. 

Radca prawny Monika Pacholska: Traktujemy te umowy jako wykorzystanie ciągłe, trwające cały 

czas. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

Radny Dariusz Matuszewski: Czy są prawne ograniczenia czasu najmu? 

Radca prawny Monika Pacholska: Nie ma. Są umowy na czas nieokreślony. 

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 10 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 
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10 głosami „za”  podjęła uchwałę 

XXXIV/647/17 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu po umowie 

zawartej na czas oznaczony do 3 lat. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.28. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 10 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

10 głosami „za”  podjęła uchwałę 

XXXIV/648/17 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu po umowie 

zawartej na czas oznaczony do 3 lat. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.29. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 



 

19 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 10 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

10 głosami „za”  podjęła uchwałę 

XXXIV/649/17 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu po umowie 

zawartej na czas oznaczony do 3 lat. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.30. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 10 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

10 głosami „za”  podjęła uchwałę 

XXXIV/650/17 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu po umowie 

zawartej na czas oznaczony do 3 lat. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.31. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 
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Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 10 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

10 głosami „za”  podjęła uchwałę 

XXXIV/651/17 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu po umowie 

zawartej na czas oznaczony do 3 lat. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.32. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć omówił projekt oświadczenia. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Proszę Zastępcę Przewodniczącego 

Rady Gminy pana Henryka Łoposzko o przedstawienie opinii w sprawie projektu oświadczenia. 

Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy Henryk Łoposzko: Komisja  Budżetowa pozytywnie 

zaopiniowała  projekt tego oświadczenia.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu oświadczenia?  

Radny Krzysztof Kmiecik: Nie chciałbym żebyśmy poszli w  temacie monitoringu  za daleko i 

ponieśli zbyt wielkie koszty ponieważ to i tak nie wyeliminuje kradzieży, może jedynie zmniejszy ich 

ilość. Zawód złodzieja istnieje odkąd istnieje świat. System naszego społeczeństwa idzie w tą stronę – 

budujemy fortece, domy, które mają z zewnątrz ogrodzenia, drzewa – sąsiad nie widzi co się dzieje 

wewnątrz. Nasze społeczeństwo wysyła rodziców, staruszków do domów starości i domy stoją puste 

całymi dniami i w zasadzie są bez zabezpieczeń. Nie postawimy policjantów na każdym rogu. Nie 

możemy popadać w skrajności. To, że się dzieje akurat taka sytuacja w Bielanach, w Wysokiej może 

się zadziać w każdym innym miejscu. Ja osobiście znam to uczucie bo okradziony zostałem co 

najmniej trzy razy. Monitoring to może być w centrum miejscowości, byłbym za tym żebyśmy nie 

wynajmowali  firm ochroniarskich, to są miliony, które idą „gdzieś – skądś”, czyli nie będziemy mieli 

dróg, chodników, coś za coś. Należałoby pójść w stronę większej integracji mieszkańców. Jeżeli jest 
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ktoś kto zostawia klucze sąsiadom jak wyjeżdża na wczasy, to mogą w każdej chwili wejść do domu. 

Ja informuję sąsiadów na ile wyjeżdżam, i uważam że należy iść w tą stronę. Nasze społeczeństwo się 

zamyka i dlatego są kradzieże, dlatego jest ich najwięcej tam gdzie jest najwięcej ludzi, najwięcej 

mieszkańców.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: My nie mamy wpływu na to, że 

ludzie się odgradzają, że nie chcą się integrować, że nie nawiązują kontaktów z sąsiadami, ale jednym 

z zadań gminy jest bezpieczeństwo mieszkańców i myślę, że  w tym kierunku trzeba pójść, żeby 

ludzie nie czuli się zagrożeni, nie bali się bo wtedy to źle się żyje i wyzwala się jeszcze większa 

agresja i ludzie jeszcze bardziej się ze sobą mniej kontaktują bo jeden na drugiego będzie krzyczał, 

denerwował się i to nie sprzyja poprawieniu stosunków międzyludzkich. 

Radny Czesław Stadnik: Jak przychodzi zagrożenie to nie jest aż tak źle, integrujemy się, pomagamy 

sobie wzajemnie.  

Zastępca Wójta Piotr Kopeć: To, że postawimy kamerę na każdym kroku to jest niemożliwe. 

System kamer jest elementem uzupełniającym całość systemu. System kamer bez ludzi nie jest tak 

skuteczny, wobec tego to jest największe wyzwanie – jak to zrobić, żeby ktoś usiadł i obserwował te 

kamery. Ludzie od nas oczekują, żebyśmy zrobili wszystko co w naszej mocy i chcemy pójść tym 

kierunkiem monitoringu. Myślę, że bezpieczeństwo jest czymś elementarnym.  

Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy Henryk Łoposzko: Odnośnie wypowiedzi radnego 

Kmiecika – nawet ten najprostszy monitoring przynosi efekty bo parokrotnie udało nam się namierzyć 

osoby, które dewastowały mienie gminne, jest to nauczka dla tych , którzy próbują dewastować i 

wiedzą, że jest ten monitoring. Sam pomysł monitoringu przy wyjazdach w miejscowościach jest 

bardzo dobrym pomysłem.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: W Bielanach był taki przypadek, że 

w domu był tylko młody człowiek sam, bez rodziców i przyszedł złodziej.  Schodząc na dół tak jakby 

spłoszył tego złodzieja. Złodziej uciekając zostawił łom i ten młody człowiek jak zszedł na dół to 

zobaczył ten łom. Proszę sobie wyobrazić jego reakcje i jego psychikę jak to zadziałało. 

Radny Adam Raś: Najlepszym monitoringiem jest jednak oko sąsiada. 

 

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu oświadczenia. Przechodzimy do przyjęcia oświadczenia. 

Kto z państwa radnych jest za przyjęciem oświadczenia w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 10 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

10 głosami „za”  przyjęła oświadczenie 
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nr XXXIV/1/2017 zawierające stanowisko Rady Gminy Kobierzyce w sprawie podejmowania 

działań przez Wójta Gminy Kobierzyce mających na celu poprawę bezpieczeństwa na terenie 

Gminy. 

Ad.33. 

Brak. 

 

Ad.34. 

Brak. 

 

Ad.35. 

Sołtys wsi Bielany Wrocławskie Wanda Gołębiewska: Dwa Światy 12-14  - czy jest możliwość 

zamontowania lampy tam? Nowe osiedle, dzieci chodzą, a w związku z tymi niebezpiecznymi 

sytuacjami jest zagrożenie. Są sygnały, że są zaczepiane dzieci, kobiety. Czy jest taka możliwość żeby 

lampy tam powstały? 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć: Przyjmuję to jako wniosek, ale musimy zobaczyć co to jest za miejsce. 

Sołtys wsi Bielany Wrocławskie Wanda Gołębiewska: Przychodzą maile i ludzie deklarują swoją 

chęć zajęcia się problemem bezpieczeństwa. Jeśli jest konieczność napisania postulatu w tej sprawie  i 

zebrania podpisów mieszkańców to są chętni podjęcia się tego zadania. Chciałam powiedzieć też o roli 

tego Facebooka. My rozgrzewamy emocje poprzez te nieskoordynowane informacje i uwagi 

mieszkańców powodując proces agresji wobec osób, które przychodzą i są często pokrzywdzone 

niesłusznie. Dobrze było by wydać taki oficjalny komunikat z jednego źródła i żeby nie było, że ludzie 

sobie przekazują niesprawdzone informacje np. o drogach, o bezpieczeństwie. Jedni drugim wskazują 

numery rejestracyjne samochodu i robi się nagonka, która ani nie wyjaśnia ani nie uspokaja sytuacji. 

Czy mam się zaangażować, czy mam zaangażować ludzi? 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć: My swój komunikat zaraz umieścimy na swoim portalu 

społecznościowym. Nie ma problemu z tym, żeby grupy czy miejscowość, sołectwo złożyło swój 

wniosek dodatkowy, np. do Komendy Wojewódzkiej Policji, o przyspieszenie działań związanych ze 

zwiększoną ilością służb, natomiast Policja apeluje – jesteśmy bardzo blisko powiększenia ilości 

policjantów, czyli założenia komisariatu. Według pana Komendanta Miejskiego to jest sytuacja, jakby 

pewna, tylko teraz jeszcze kwestia organizacyjna. Teraz nie możemy się w tym temacie cofnąć.   Jeśli 

chodzi o podpisy – może to być zrobione dwutorowo – albo wy wysyłacie do nas a my do Policji, albo 

wy bezpośrednio do Policji. Jeśli chodzi o portale społecznościowe – na Tu Kobierzyce informacje 

wychodzą od wąskiej grupy osób. Facebook jest dynamiczny. Są tam pisane rzeczy nie tyle przez 

osoby pokrzywdzone tylko przez osoby, które chcą na tym zbudować jakiś kapitał. W myśl – 

cokolwiek by gmina nie zrobiła, gmina jest zła. Mam jeszcze taki apel dopóki przestępca nie jest ujęty 
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skutecznie to podawanie informacji o tym jest żadną informacją. Portale społecznościowe mają dobre 

ale i złe cechy na co my nie mamy wpływu. 

Sołtys wsi Bielany Wrocławskie Wanda Gołębiewska: Chodzi o stworzenie takiej formuły, żeby 

ludzie czuli się  odpowiedzialni. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Nie mamy wpływu na to co ludzie 

piszą na portalach społecznościowych.  

Radny Dariusz Matuszewski: Uważam, że zrobiliśmy bardzo dużo jeśli chodzi o komisariat tylko po 

prostu brakuje promocji tego, informacji. Mamy komórkę odpowiedzialną za promocję gminy. Ta 

komórka powinna informować. Nie mówię o tym, żeby z ludźmi polemizować tylko żeby podawać 

suche fakty, rzetelne informacje.  

 

Ad.36. 

Radny Adam Raś: Firma skończyła budowę oświetlenia i jest kilka ulic gdzie lampy się jeszcze nie 

świecą. Czy jest taka możliwość żeby na święta czy nawet do końca roku te lampy się zaświeciły?  

Zastępca Wójta Piotr Kopeć: Lampy należałoby indywidualnie sprawdzić u pana Zbyszka 

Ratajewskiego.  

 

Ad.37. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: 26 stycznia o godzinie 9.00 odbędzie 

się kolejna sesja Rady Gminy. Przewodniczących komisji proszę o złożenie sprawozdań do 15 

stycznia br.  

28 stycznia odbędzie się szkolenie dla radnych nt. „Zasady działania i organizacja pracy rady w 2018 

roku w kontekście najnowszych zmian w prawie i praktyki funkcjonowania”. 

 

Ad.38. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Zamykam  posiedzenie XXXIV Sesji 

Rady Gminy.  

Sesja zakończyła się o godz.12.00. 

Liczba załączników: 6.  

Dokładny przebieg sesji – na nośniku elektronicznym nr 20171221. 

 

 

 

 

Protokołowała:                                                                        Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce 

Magdalena Marszałek-Wojciechowska                                                    Elżbieta Regulska 

 


